

Title (en)
Quilt.

Title (de)
Steppbett.

Title (fr)
Couverture piquée.

Publication
EP 0276685 A1 19880803 (DE)

Application
EP 88100361 A 19880113

Priority
DE 8700539 U 19870113

Abstract (en)

An easily washable quilt which reduces the occurrence of allergy-causing household dust and consists of two quilts which are detachably connected to one another at their edges by buttons, zips, press-and-close tapes or the like, each individual cover having a standard size of 135/140 x 200 cm, a maximum weight of 1900 grams and a maximum volume of 70 dm³ (ltr) with a squared quilting with a maximum square size of 17 x 25.5 cm. Each cover consists of a covering material made of towelling and a fabric which is a mixture of polyester and cotton, preferably in a ratio of 65% polyester to 35% cotton, and the filling of each cover consists of a nonwoven made of curled polyester fibres. <IMAGE>

Abstract (de)

Leicht waschbares, das Entstehen von Allergien-verursachenden Hausstaub minderndes Steppbett bestehend aus zwei Steppbetten, die an ihren Rändern durch Knöpfe, Reißverschlüsse, Klettänder o. dgl. lösbar miteinander verbunden sind, wobei bei einer Standardgröße von 135/140 x 200 cm jede Einzeldecke, bei einem Gewicht von höchstens je 1.900 Gramm, ein Volumen von höchstens 70 dm³ (ltr) aufweist, bei einer Karo-Steppung mit einer maximalen Karogröße von 17 x 25,5 cm. Jede Decke besteht aus einem Hüllstoff aus Frottier und Gewebe, das gemischt ist aus Polyester und Baumwolle, vorzugsweise mit einem Gewichtsverhältnis von 65% Polyester und 35% Baumwolle, und die Füllung jeder Decke aus einem Vlies von gekräuselten Polyesterfasern.

IPC 1-7
A47G 9/02

IPC 8 full level
A47G 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 9/0207 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2458257 A1 19810102 - LEOPOLD ET FILS AMBOISE ETS A
- [Y] DE 1906460 A1 19701022 - KREMERS GMBH GEB
- [A] DE 1906462 A1 19700827 - KREMERS GMBH GEB
- [A] CH 616326 A5 19800331 - PAHUD JEAN CLAUDE [CH]
- [A] CH 632914 A5 19821115 - MUELLER IMHOOF BETTFEDERNFABRI [CH]

Cited by
FR2763820A1; DE10237785A1; DE10237785B4; EP1527718A1; USD996092S

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
DE 8700539 U1 19880225; EP 0276685 A1 19880803

DOCDB simple family (application)
DE 8700539 U 19870113; EP 88100361 A 19880113